
Protokoll
2023-03-20

Närvarande: Stefan, Kenneth, Ann-Louise, Arne, Åke och Sven-Erik. Hans Olsson var även 
närvarande. Från valberedningen deltog också Waldemar och Sune.

Besök från Vuxenskolan. Under fikat före mötet presenterade Sara från Vuxenskolan deras 
verksamhet och vad de kan hjälpa föreningar med. 

Det gavs också information om att 80 000 kr genereras från vindkraftverken i Knöstad till 
föreningar inom en mils radie, som en lokal ersättning.

25. Arne öppnade mötet.

26. Till ordförande för mötet valdes Arne.

27. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

28. Ledningskommittén återkommer med info på annan punkt.

29. Planering årsmöte: Valberedningen har haft ett antal telefonmöten. De presenterade ett 
förslag med ny ordförande samt fyra nya ledamöter. Tre ledamöter, Arne, Kenneth och 
Ann-Mari, avgår. Arne hälsar välkommen och öppnar mötet. Kenneth ordnar nyckel 
till bygdegården. Konstituerande möte hålls direkt efter kaffet.

30. Skrivelse Vägverket. Ett svar har kommit från Tomas Bergholm, som handlagt 
ärendet. Då vi önskar hastighetsbegränsning till 50 km/h så hänvisas vi till 
Länsstyrelsen. Länsstyrelsen beslutar om hastighetsbegränsning på vägar med högsta 
tillåtna hastighet av 80 km/h. Vägverket är remissinstans inför länsstyrelsens beslut. 
Sven-Erik presenterade ett förslag till skrivelse som godkändes och kommer att 
tillsammans med samtliga handlingar i ärendet skickas till länsstyrelsen.

31. Kassarapport. 38 335 kr finns idag i behållning. 5 000 kr har kommit in från 
kommunen. Fakturor på annonser skickas nu ut. 
Vi har fått ränteintäkter på kontot i SBAB. Ränteintäkter över 200 kr ska deklareras. 
Vi har en femårig befrielse från skyldighet att deklarera, men nu får vi nog göra det. 
Ska vi ha ett konto med ränteintäkt, eller? Frågeställningen är öppen.
 



32. Bygdebladet. Stefan har redan skickat ut om artiklar till kommande nummer. 
Föreningsrutor diskuterades. Berättelser från gångna tider efterfrågas. 
Moduler för annonser följs inte i två fall. JLB och Heinz har en större höjd på 
annonserna än de betalar för. Annonserna från Norra Eds Bygdegårdsförening 
stämmer inte heller. Ska vi återgå till att räkna millimeter eller försöka få annonserna 
att följa våra moduler. Tryckeriet vill att vi håller oss till modulerna. Sven-Erik tar en 
ny diskussion med Heinz.

33. Reseersättning. Vid varje utkörning av bygdebladet körs ca 20 mil. Vi har inte råd att 
betala ut reseersättning. Vi lägger ner det här tills vidare, och försöker premiera 
utkörare med flera på annat sätt.
 

34. Planerade möten. 17/4, 15/5. Årsmöte 30/3.

35. Övriga frågor. 
Hemsida. Beslutades att tidningar för år 2022 läggs ut. Vi håller oss tills vidare till 
verksamhet som sker inom byalaget. Frågan tas upp med nya styrelsen.

36. Mötet avslutades.

Åke Broström

sekreterare


